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Folketingets Miljøudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

 

J.nr. NST-301-00448 

 

Den 24. juni 2014 

Folketingets Miljøudvalg har i brev af 12. juni 2014 stillet følgende spørgsmål nr. 

470 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling 

Bonnesen (V). 

 

Spørgsmål nr. 470 (alm. del) 

Vil ministeren uddybe og dokumentere typen og omfanget af det i svar på MIU 

alm. del – spm. 220 nævnte ”selvstændige planlægningsforløb med Jægerforum 

om den konkrete plan”? 

 

Svar 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Naturstyrelsen, som har oplyst følgende, hvortil 

jeg kan henholde mig: 

 

”Naturstyrelsen på Fyn har et Jægerforum bestående af medlemmer fra Danmarks 

Jægerforbund og Dansk Land- og Strandjagt som blev inddraget i et særskilt 

planlægningsforløb samtidigt med den øvrige planlægning af Elmelund Skov i 

vinteren 2012-2013. Jægerforum udpegede deltagere til at deltage i en gruppe i 

dette forløb.   

 

Dvs. parallelt med borgerinddragelsen blev der afholdt møder med gruppen vedr. 

forslag til Elmelund Skovs indretning. Der deltog desuden faglige medarbejdere 

fra Danmarks Jægerforbund.  

 

Den 30. januar 2013 blev der således afholdt et møde, hvor deltagerne kunne 

komme med ønsker og ideer til den konkrete udformning af skoven. Den 28. 

februar 2013 blev der afholdt et nyt møde i gruppen, hvor Naturstyrelsen 

præsenterede udkastet til tilplantningsplan for Elmelund Skov og gennemgik, 

hvordan der var indarbejdet en række af de ønsker, som var fremkommet på første 

møde. På dette møde var det muligt at komme med yderligere bemærkninger til 

planen, inden den blev sendt ud i offentlig høring. 

 

De øvrige møder i forbindelse med borgerinddragelsen var åbne møder, hvor alle 

borgere og interesseorganisationer med interesse i projektet kunne deltage. Flere 

af medlemmerne i Jægerforum deltog også i disse møder.   

 

Ønskerne fra Jægerforum har medført, at der er blevet indrettet en vildtvenlig 

skov, der af jægerforbundet opfattes som et eksempelprojekt, og at der f.eks. 

arbejdes på at etablere en hundetræningsbane med en ny sø osv.  
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